
 

 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders van Zwolle 

 

Betreft: vragen ex art. 45 RvO over de Beleidsregel Evenementen in de open 

lucht 2021 

Zwolle, 23 december 2020 

 

Geacht college, 

 

Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende. 

Op 29 mei 2019 heeft een groep omwonenden van de Wijthmenerplas een 

zienswijze ingediend tegen de voorgenomen wijziging van het bestemmingsplan 

Wijthmenerplas.  

De bezwaren in deze zienswijze richten zich kort samengevat tegen het toestaan 

van dagrecreatie in gebouwen, het vergroten van het evenemententerrein, het 

onbeperkt toelaten van kleine evenementen (zelfs meerdere evenementen op 

een dag) en het toelaten van evenementen over de gehele plas. De bewoners 

vrezen van deze verruimingen een negatieve impact voor henzelf en zijn van 

mening dat de wijziging haaks staat op de visie Wijthmenerplas waarin behoud 

van het rustige en natuurlijke karakter van de plas uitgangspunt is. Bovendien 

voeren zij aan dat de bestemmingsplanwijziging geen recht doet aan de rust en 

privacy die de gemeente heeft beloofd bij de koop van de kavels.  

De zienswijze staat niet op zichzelf: tussen de groep bewoners en de gemeente 

Zwolle is in het verleden een lange juridische strijd gevoerd, tot aan de Raad van 

State toe, over de vraag wat rondom de Wijthmenerplas acceptabel is aan 

activiteiten en geluid vanuit het perspectief van de leefomgeving.  

Deze week werd onze fractie vanuit de groep bewoners benaderd naar aanleiding 

van de Beleidsregel Evenementen in de open lucht 2021 die op 8 december 2020 

is vastgesteld door uw college en door de burgemeester en die op 1 januari 2021 

in werking treedt.  

Daarbij werd ons gemeld dat de gemeente sinds de indiening van de zienswijze 

geen contact heeft gezocht met de bewoners en dat de tekst van de Beleidsregel 

ten aanzien van de Wijthmenerplas (art. 6, lid 2) niet tegemoet komt aan de 

bezwaren uit de zienswijze.  

Dit brengt onze fractie tot de volgende vragen.  



1. De zienswijze van 29 mei 2019 was gericht aan de gemeenteraad, maar 

heeft voor zover wij hebben kunnen nagaan nooit op de lijst van 

ingekomen stukken voor de raadsvergadering gestaan.  

a. Klopt het dat uw college dit stuk niet ter kennis van de raad heeft 

gebracht? 

b. Zo ja, waarom is dat niet gebeurd?  

c. Is uw college het met onze fractie eens dat de raad tijdig over dit soort 

informatie moet kunnen beschikken om haar volksvertegenwoor-

digende en controlerende taak goed te kunnen vervullen? 

d. Is het college het dan ook eens met onze fractie dat er in dit geval 

sprake is van een omissie van uw kant?  

  

2. De bestemmingsplanwijziging waartegen de zienswijze is gericht, heeft de 

raad nog niet bereikt. Toch ligt er nu al een Beleidsregel die zaken vastlegt 

waartegen de zienswijze was gericht. 

a. Wanneer kan de raad uw voorstel voor de bestemmingsplanwijziging 

Wijthmenerplas tegemoet zien? 

b. Is het juist dat een Beleidsregel moet steunen op een geldend 

bestemmingsplan en hiermee niet in strijd mag zijn? 

c. Hoe verhoudt de nieuwe Beleidsregel Evenementen in de open lucht 

2021 zich tot het geldende bestemmingsplan Wijthmenerplas? 

d. Waarom is de nieuwe Beleidsregel vastgesteld vóór het nieuwe 

bestemmingsplan Wijthmenerplas door de raad is vastgesteld?  

 

3. De omwonenden van de Wijthmenerplas geven aan dat zij zich door de 

gemeente niet serieus genomen voelen als het gaat om hun zienswijze en 

om de handhaving vanuit de gemeente op klachten over geluidsoverlast 

bij evenementen. 

a. Is het juist dat er vanuit de gemeente, ambtelijk of bestuurlijk, nooit is 

gereageerd op de zienswijze? 

b. Zo ja, waarom is dat nooit gebeurd? Is dat toeval of is dit beleid als het 

om zienswijzen gaat? 

c. Als de gemeente inderdaad niet heeft gereageerd op de zienswijze, is 

uw college het dan met onze fractie eens dat dit in deze situatie – 

gezien de gevoeligheden door de juridische strijd uit het verleden – 

beter wel had kunnen gebeuren? 

d. Hoe beoordeelt u de wijze waarop de gemeente in de afgelopen jaren 

in de handhaving is omgegaan met klachten over geluidsoverlast bij 

evenementen die omwonenden van de Wijthmenerplas hebben geuit? 

e. Hoe beoordeelt u het contact vanuit de gemeente met de omwonenden 

van de Wijthmenerplas? Bent u het met ons eens dat hier sprake lijkt 

te zijn van een moeizame relatie? En bent u bereid – ambtelijk en 

bestuurlijk – op korte termijn met de omwonenden in gesprek te gaan?  

 
Met vriendelijke groet, 

namens de fractie van de Partij van de Arbeid, 
 
Jan Slijkhuis             


